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To:

|, IEEEMEEETI @ minvws.ni]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 12/13/2021 5:31:26 PM

Subject: FW: URGENT Subsidieregeling IC opschaling

Received: Mon 12/13/2021 5:31:27 PM

Hierbij nog een opzet voor een mail terug naar | EER Ik heb ook nog even contact gehad metBEXover die hamiltons. Er is

inderdaad bij de uitvraag naar benodigde beademingsapparatuur voor ziekenhuizen mailwisseling geweest over een gewenste

merk van Hamiltons. Toen is wel gekeken wat er mogelijk was om hierin tegemoet te komen, meer op gebied van de verdeling van

maar zijn niet speciaal nog andere beademingsapparatuur ingekocht.

Daarnaast vraag ik me af wat we moeten doen met de verkapte dreiging dat Pantein niet gaat uitbreiden zonder dat wij hun offerte

vergoeden =» Uitbreiding van IC bedden is in deze vanuit het Maasziekenhuis helaas geen optie. Personeel technisch zou ik het nog

op orde kunnen krijgen,

maar ik mis de financiéle ruimte om het mogelijk te maken.

Zij staan wel met 6 IC-bedden opgenomen als dat ze dat beschikbaar hebben en zijn dus ook meegeteld voor 6 IC-bedden voor

Covid-19 patiénten. lk heb hier nog ter suggestie de laatste zin toegevoegd.

5.1.2i Concept

Verzonden: dinsdag 7 december 2021 09:27

@ minvws.nl>; @Pantein.nl>

@minvws.nl>; or;IEEE@minvws.

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: URGENT Subsidieregeling IC opschaling

Goedemorgen

lk kan eigenlijk niet geloven wat ik lees en kan ook niet meegaan in de zienswijze van VWS in deze.

Beredenering klopt ook niet, omdat ook de Hamiltons niet op de lijst hebben gestaan (persoonlijk de discussie gehad namens het

cwaz).

Veiligheid van zorg is, in deze vanuit VWS, lijkt niet van belang, hetgeen mij diep raakt. Werken met verschillende

beademingsapparatuur is verre van watje wilt, om het opleiding technische aspect nog te laten voor wat het is.
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Uitbreiding van IC bedden is in deze vanuit het Maasziekenhuis helaas geen optie. Personeel technisch zou ik het nog op orde

kunnen krijgen,

maar ik mis de financiéle ruimte om het mogelijk te maken.

Derhalve nogmaals de vraag aan VWS om tot vergoeding van de twee Mindtrays over te willen gaan, zodat wij aan de vraagstelling

om IC capaciteit uit te breiden kunnen voldoen.

Hartelijke groet,

Bezoekadres: Dokter Kopstraat 1 | 5835 DV Beugen

Postadres: Postbus 288 | 5830 AG Boxmeer

EO
maasziekenhuis

Pantdin

Van: 5.1.2e
!

Verzonden: maandag 6 december 2021 16:03

Pantein.nl>; Pantein.nl>

eminusnl; )< mimews. o>;IED

minvws.nl]

Onderwerp: RE: URGENT Subsidieregeling IC opschaling

oesIEEE
Vanuit VWS is in het begin van de Coronapandemie vorig jaar beademingsapparatuur ingekocht en, na uitvraag bij de ziekenhuizen,

grotendeels geschonken aan ziekenhuizen. Dit ter aanvulling van hun eigen beademingsapparatuur, voor de opvang van Covid-19

patiénten.
Ook toen hebben niet alle ziekenhuizen hun eerste keus aan model kunnen krijgen.

Nadat we de apparaten hebben geschonken, zijn er nog een aantal apparaten van enkele modellen overgebleven.

We kunnen u daarom ook nu nog drie beademingsapparaturen voor de opvang van Covid-19 zorg schenken, maar dan enkel

onderstaande modellen. Sommige modellen (waaronder Hamiltons die eerder aan het CWZ zijn geleverd) zijn immers al vergeven

en hebben we niet meer beschikbaar.

. Demcon — Macawi Ventilator

. GE - CS650

. Lowenstein — Elisa 600

. Philips — Trilogy Evo

. Philips — V60+

. Ventinova — Evone

. Westfalia — Jenny

U verwijst in uw mails naar de Europese subsidieregeling. De Europese Commissie heeft de uitbraak van het Coronavirus aanmerkt

als een buitengewone gebeurtenis. De Europese staatsteunregels zijn tijdelijk versoepeld zodat landen makkelijker instellingen
kunnen ondersteunen. Hierdoor was het voor VWS mogelijk om ziekenhuizen de ingekochte beademingsapparatuur te schenken,

zonder dat dit als ‘onrechtmatige staatsteun’ wordt aangemerkt. We kunnen nu echter niet de kosten van beademingsapparatuur

voor ziekenhuizen vergoeden. De ‘Subsidieregeling opschaling Curatieve Zorg Covid-19’ is hierin heel duidelijk; kosten voor

beademingsapparatuur wordt niet vergoed. Vanuit VWS hebben we immers de ziekenhuizen, waar dat nodig was,

beademingsapparatuur geschonken. Het is daarom ook niet mogelijk om uw offerte voor Mindtray te vergoeden.
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Het aanbod voor drie beademingsapparaten uit bovenstaande modellen, staat nog steeds.

Mocht u hier toch nog gebruik van willen maken, dan hoor ik het graag.

Groeten REL

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

E Ci en | www.rijksoverheid.nl |

Verzonden: maandag 6 december 2021 15:23

@minvws.nl>

@minvws.nl>; ) minvws.nl>; 51.2e

Onderwerp: RE: URGENT Subsidieregeling IC opschaling

Zojuist weerje voicemail ingesproken met het verzoek om mij terug te bellen.

Graag ontvangen we een reactie op onze mails of een contactpersoon waar we contact mee op kunnen nemen.

Alvast bedankt.

Hartelijke groet,

Maasziekenhuis, ouderenzorg & thuiszorg

Pantein Afd. Strategische Inkoop | Dokter Kopstraat 2, 5835 DV Beugen |

Van: .2e

Verzonden: zaterdag 4 december 2021 16:56

Aan: BEEREEEE @minvws.nl' minvws.nl>

CC: BE @minvws.nl' minvws.nl>; [EEE @minvws.nl’ minvws.nl>

Onderwerp: RE: URGENT Subsidieregeling IC opschaling

Goedemiddag [EXER
lk wil toch even terugkomen op argumenten die ik lees en terug krijg, welke worden gebruikt om niet tot een oplossing te komen.
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Op zich lijkt de oplossing voorhanden, mede, omdat wij als MZH inmiddels met Mindray hebben kunnen regelen dat zij op korte

termijn apparatuur te beschikking kunnen stellen.

Wij willen juist deze apparatuur omwille van de veiligheid van zorg en standaardisatie van de werkprocessen en geen extra

opleidingsuren van het toch al schaarse personeel.

Vanuit, zowel VMS, als de ROAZ organisatie wordt ons gevraagd om extra IC capaciteit te genereren, waaraan wij graag willen

voldoen.

In een eerder stadium heb ik een gelijke discussie gehad met VWS omtrent de leveranciers, namelijk binnen het CWZ waar ik, kort

geleden, werkzaam ben geweest. Hier wordt met Hamiltons gewerkt die ook niet op de lijst stonden. Wij hebben dit prima met

elkaar kunnen regelen zonder het argument van “ongeoorloofde staatssteun’.

Gaarne spoedig contact, zodat wij de benodigde IC capaciteit kunnen uitbreiden, ik ben ook in het weekend bereikbaar op mijn 06.

Hartelijke groet,

5.1.2e

Bezoekadres: Dokter Kopstraat 1 | 5835 DV Beugen

Postadres: Postbus 288 | 5830 AG Boxmeer

maasziekenhuis

Pantdin

Van: 5.1.2e

Verzonden: donderdag 2 december 2021 17:16

@minvws.nl' minvws.nl>

@minvws.nl' minvws.nl>;EEE eo minvws.nl minvws.nl>;

@Pantein.nl>

Onderwerp: URGENT Subsidieregeling IC opschaling

Urgentie: Hoog

Zojuist heb ik je voicemail ingesproken met het verzoek om mij terug te bellen.

Ik heb contact gehad metIEEE = BureaulCH.

Hij heeft mij laten weten dat het om ongeoorloofde staatsteun te voorkomen noodzakelijk is om te kiezen uit de

apparatuur die VWS op voorraad heeft.

Volgens mij betreft dit een Europese subsidieregeling waardoor het wel mogelijk gemaakt zou kunnen worden dat

Maasziekenhuis Pantein

kan kiezen voor het merk dat het huis reeds zelf in gebruik heeft.

Ik weet dat 0.a. CWZ dit ook heeft kunnen doen. |EXEneeft dit nagevraagd en er werd hem verteld dat dit

niet gebeurt is.

IEEE o« in de cc, was [| EEis dat nu bij Pantein en kan dit daarom

bevestigen.

Het gaat hier niet om disposable verbruiksmaterialen maar om apparatuur welke nodig is om therapie te kunnen geven.

De aangeboden apparatuur heb ik bekeken en het blijkt dat dit invasieve beademingstoestellen zijn. O.a. t.b.v. transport,

thuisbeademing of anesthesie.
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Met deze apparatuur kunnen we geen hoge inspiratieflow geven die covid- patiénten nodig hebben om op de buik te

kunnen ademen.

Dat kunnen deze apparaten niet aan en het type wat we van Mindray willen en momenteel gebruiken kan dat wel.

Ik snap dat nood breekt wetten en de verpleging en de artsen hebben al meer dan eens aangetoond dat ze flexibel zijn
maar patiéntveiligheid is het allerbelangrijkste.

Het belangrijkste argument is daarom om op dit moment, in een crisissituatie, zoveel mogelijk zorg te dragen voor

continuiteit op de afdeling.
Zowel invasieve als non-invasieve ventilatie is bij de COVID patiént al bijzonder complex, dus ideaal is het niet om iets

nieuws te moeten gebruiken.
Als het personeel opnieuw getraind dient te worden kost ook weer minimaal drie weken, die tijd hebben we nu niet, het

is alle hands aan dek nu.

In de bijlage vindje de offerte van Mindray. Zij hebben nu twee demo modellen voor ons geblokkeerd maar andere

landen willen deze ook.

Daarom graag je spoedige reactie hoe we toch in gang kunnen zetten dat Maasziekenhuis Pantein voor deze apparatuur

gebruik kan maken van de subsidieregeling.

Alvast bedankt.

Hartelijke groet,

5.1.2e

Maasziekenhuis, ouderenzorg & thuiszorg

Pantein Afd. Strategische Inkoop | Dokter Kopstraat 2, 5835 DV Beugen ||

| IEEE XEN avantein.n | EEEESECR


